

- | | | | |
|----|--|----|--|
| 38 | Rationale und rationelle Diagnostik des Sjögren-Syndroms und seiner Manifestationen
<i>T. Witte</i> | 38 | Reasonable and Cost-Effective Diagnostics of Sjögren's Syndrome and its Manifestations
<i>T. Witte</i> |
| 41 | Die orale Komponente des Sjögren-Syndroms – diagnostische Aspekte und zahnmedizinisch-therapeutische Konsequenzen
<i>M. Stiller</i> | 41 | The Oral Component of Sjögren's Syndrome – Diagnostic Aspects and Therapeutic Dental-Medical Consequences
<i>M. Stiller</i> |
| 46 | Sjögren-Syndrom – können wir das Lymphomrisiko stratifizieren?
<i>A. Hansen, A. Hoffmann, T. Dörner</i> | 46 | Sjögren's Syndrome – Can we Stratify the Lymphoma Risk?
<i>A. Hansen, A. Hoffmann, T. Dörner</i> |
| 50 | Neurologische Manifestationen bei Patienten mit primärem Sjögren-Syndrom – Eine differenzialdiagnostische und therapeutische Herausforderung
<i>P. Willeke, W. Domschke, M. Gaubitz</i> | 50 | Neurologic Manifestations in Primary Sjögren's Syndrome – A Diagnostic and Therapeutic Challenge
<i>P. Willeke, W. Domschke, M. Gaubitz</i> |
| 56 | Gynäkologische und geburtshilfliche Probleme beim Sjögren-Syndrom
<i>C. Specker, R. Fischer-Betz</i> | 56 | Gynaecological and Obstetrical Problems in Sjögren's Syndrome
<i>C. Specker, R. Fischer-Betz</i> |
| 59 | Differenzierte Therapie der Keratokonjunktivitis sicca beim Sjögren-Syndrom
<i>E. M. Messmer</i> | 59 | Management of Keratoconjunctivitis Sicca in Sjögren's Syndrome
<i>E. M. Messmer</i> |
| 66 | Immunsuppression und Immunmodulation beim Sjögren-Syndrom – Was ist bewiesen? Lindert sie die Sicca-Symptome?
<i>C. P. Mavragani, H. M. Moutsopoulos</i> | 66 | Immunosuppression and Immunomodulation in Sjögren's Syndrome – What is the Evidence? Does it Relieve the Sicca Symptoms?
<i>C. P. Mavragani, H. M. Moutsopoulos</i> |
| 71 | Kongresskalender | 71 | Congress Calendar |